

No. 41607

May 1, 2025

Le 1<sup>er</sup> mai 2025

**BETWEEN:**

Russel Edward Knight and  
Susannah Carol Simes

Applicants

- and -

Cameron Stephens Financial Corporation,  
D’Arcy & Deacon LLP and Peter Ginakes

Respondents

**JUDGMENT**

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgments of the Court of Appeal of Manitoba, Number AI23-30-09954, dated November 18, 2023, Number AI23-30-09953, dated November 22, 2023, Number AI24-30-10036, dated February 8, 2024 and Number AI24-30-10054, dated May 30, 2024, is dismissed with costs.

**ENTRE :**

Russel Edward Knight et  
Susannah Carol Simes

Demandeurs

- et -

Cameron Stephens Financial Corporation,  
D’Arcy & Deacon LLP et Peter Ginakes

Intimés

**JUGEMENT**

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La demande d’autorisation d’appel des arrêts de la Cour d’appel du Manitoba, numéro AI23-30-09954, daté du 18 novembre 2023, numéro AI23-30-09953, daté du 22 novembre 2023, numéro AI24-30-10036, daté du 8 février 2024 et numéro AI24-30-10054, daté du 30 mai 2024, est rejetée avec dépens.

- 2 -

No. 41607

J.C.S.C.